
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 22. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 850
Vil ministeren oplyse, i hvilket omfang at ventetiden til behandling på de tvær-
faglige smertecentre er blevet nedbragt i løbet af 2013 efter at satspuljeparti-
erne afsatte 67 mio.kr. i perioden 2013-2016, og herefter 15 mio. kr. årligt til at
øge kapaciteten for behandlingen af patienter med kroniske smerter, og her-
under om der med den afsatte bevilling og regionernes egenfinansiering i 1.
halvår af 2013 er sket et løft af kapaciteten på landets smertecentre med ca.
25 pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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